Mr. Ladislav Hornan 
Chairman & CEO
UHY Hacker Young
Born in Prague, Mr. Hornan Ladislav emigrated to the UK in 1968, joining UHY Hacker Young in 1974 and achieving his qualification in 1978. Mr. Hornan now is Chairman & CEO of UHY Hacker Young, and is head of Turnaround & Recovery. He has 30 years partner level experience in corporate recovery and insolvency work, having worked with a range of clients and industries, from small businesses to multi-location, multi-million pound turnover companies.  In addition to his position as a board member with the UHY Hacker Young national group, Mr. Hornan also held the post of Chairman to the firm’s international network, UHY International, from 2002-2007, where he continues as a Director.  In 2005, Mr. Hornan was awarded ‘Gratias Agit’ by the Czech government for his work to promote the good name of the Czech Republic abroad.
Current external positions / appointments:

Mr. Hornan currently holds the following external positions:

· President – British Czech & Slovak Association, since 1998

· Vice Chairman of Governors – English College in Prague, since 1999.

· First Chairman of the Czech British Chamber of Commerce, since October 2008.

· Freeman- City of London, Member – Worshipful Company of Upholders (Livery Company) since 1995.

· Appointed to the Board of the Association of Chartered Certified Accountants Council in October 2010.
拉迪斯拉夫·赫南先生
董事长兼首席执行官
UHY Hacker Young会计公司
出生于布拉格，拉迪斯拉夫·赫南先生于1968年移居英国，1974年加入UHY Hacker Young会计公司，1978年取得特许会计师资格。拉迪斯拉夫先生现任UHY Hacker Young董事长兼首席执行官，主管扭亏为盈与公司重整业务。赫南先生担任公司重整与破产业务主管合伙人30余年，为范围广泛的客户与行业提供服务，下至小型公司企业，大至跨国、业务收入超过数百万英镑的大型公司企业。赫南先生除了担任UHY Hacker Young英国董事会董事之外，还曾于2002-2007年担任UHY国际会计公司董事长，现仍担任UHY国际会计公司董事。2005年，由于致力于在海外推广捷克共和国的美名，捷克政府为赫南先生颁发了Gratias Agit奖。
赫南先生目前还担任下列外部职位：

· 会长—英国捷克斯洛伐克协会，自1998年

· 校董会副主席—英国大学（布拉格），自1999年

· 捷克英国商会首任会长，自2008年10月

· 伦敦市荣誉市民，英国室内装饰工同业公会，自1995年

· 特许会计师公会董事会董事，自2010年
Mr. Henry Tan

Asia Pacific Chairman

Nexia International
Mr. Henry Tan is the managing director at Nexia TS Public Accounting Corporation. He is also the Asia Pacific Chairman and International Board member of Nexia International, and assists companies in Initial Public Offering, Mergers and Acquisition, business plans and fund raising. He is also on the board of these listed companies Raffles Education Corporation Limited, Chosen Holdings Limited, Pertama Holdings Limited, YHI International Limited, China New Town Development Co. Ltd, Ascendas Funds Management (S) Limited. 
Mr. Tan was awarded first class honours in Accountancy from National University of Singapore in 1988 and is a Fellow of Institute of Certified Public Accountants in Singapore and The Institute of Chartered Accountants in Australia and member of Mensa. Henry is a member of the Singapore Institute of Accredited Tax Professionals (SIATP), Institute of Internal Auditors and Singapore Institute of Directors, a Fellow of the Institute of Insolvency Practitioners of Singapore (FIPAS) and an Approved Liquidator registered with the Accounting & Corporate Regulatory Authority (ACRA).

陈颂国先生

亚太区主席

尼克夏国际（Nexia International）

陈颂国先生是尼克夏陈会计公司总经理，也是尼克夏国际网络董事会成员和亚太区主席，当前负责公司首次公开发行股票、并购、企划案和融资等业务，现任莱佛士教育有限公司、酬旺控股有限公司、Pertama控股有限公司、YHI国际有限公司、中国新城镇发展有限公司和新加坡腾飞资产管理集团等上市公司董事会成员。
陈颂国先生于1988年获得了新加坡国立大学会计专业一级荣誉学位，现为新加坡注册会计师协会、澳大利亚特许会计师协会会员和门萨俱乐部（Mensa）成员。他还是新加坡特许税务专业人士协会、内部审计师协会和新加坡董事协会成员，新加坡破产执业者协会会员，以及会计和公司监管局注册清算师。
Mr. Jeremy Boadle
International Board Member

Nexia International

Mr. Jeremy Boadle is now an international member of the Board of Nexia International, and the Group Finance Director of Smith & Williamson Holdings Ltd. 
Mr. Boadle’s professional life has focussed on professional practices and the financial services sector. Clients include solicitors, surveyors, architects and actuarial practices, including major City firms and national and international practices. He has over 25 year experiences as lead advisor including working on a number of major mergers in recent years.

Mr. Boadle’s experience in the financial services sector focused on investment management, corporate finance, and broking and dealing businesses, and financial services advisers.

杰里米·鲍德尔先生
国际董事

尼克夏国际（Nexia International）

杰里米·鲍德尔先生现任尼克夏国际会计公司（Nexia International）国际董事、Smith & Williamson 控股公司集团财务总监。
鲍德尔先生的职业生涯主要侧重于金融服务领域的专业实务。客户包括律师、房屋鉴定师、建筑师、精算师，还包括大城市的公司和全国性以及国际性公司。鲍德尔先生已经拥有超过25年的顾问工作经验，最近几年主要从事大型合并咨询服务。
在金融领域，鲍德尔先生主要侧重于提供投资管理、公司财务、经纪业务和金融服务等方面的咨询服务。
Kenneth W. Banet

Consultant
Grant Thornton China

Mr. Kenneth W. Banet works in public accounting for 49 years, before his retirement, he has been an audit partner of Grant Thornton LLP; Partner-in-Charge of the Chicago office Audit Department; National Director of Human Resources; Partner in-Charge of the Philadelphia office Consumer & Industrial Products industry practice; Professional Services (technical advisory) Partner of the Philadelphia office; and Managing Partner of the Washington, DC, South Florida and Philadelphia offices. Mr. Banet served many clients in the manufacturing, distribution, defense contracting, transportation, information technology, real estate and service industries. Mr. Banet is a member of the American Institute of Certified Public Accountants and Pennsylvania Institute of Certified Public Accountants as well.

During the last five years, Mr. Banet has been working in Beijing, China, assisting in the development of Grant Thornton’s practice in Mainland China where he has attracted US publicly listed clients to the firm, served existing US related clients, mentored US employees in China and assisted in training Chinese personnel in US GAAP, PCAOB auditing standards, and SEC regulations.

白尼德先生
顾问

Grant Thornton 中国

白尼德先生在会计领域从业49年，退休前一直是Grant Thornton审计合伙人，芝加哥办事处的审计部门主管合伙人，费城办公室消费及工业产品行业合伙人，费城办公室专业服务（技术咨询）合伙人，华盛顿、南佛罗里达和费城办公室管理合伙人。白尼德先生服务的客户对象包括制造业，分销，国防承包，交通运输，信息技术，房地产和服务行业。白尼德先生同样也是美国注册会计师协会和宾夕法尼亚注册会计师协会会员。

在过去五年中，白尼德先生一直在中国北京协助Grant Thornton在中国内地的发展，对公司现有美国相关客户提供服务，辅导在中国工作的美国雇员，并帮助公司为中国雇员提供美国通用会计准则、美国公众公司会计监督委员会审计准则、美国证券交易委员会法规等方面的培训。
